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Enkel fråga från Sverigedemokraterna 
 
 
Till socialnämndens ordförande 
 
 
  
 
 
Socialnämndens individ och myndighetsutskott hanterar ärenden 
huruvida en polisanmälan ska göras vid inkommen information 
till socialtjänsten. Informationen kommer ifrån bland annat 
förskola och skola. 
 
Den politiska majoriteten med Socialdemokraterna i spetsen 
avstår idag aktivt i många fall från att polisanmäla vid 
inkommen information om att ett barn farit illa och utsatts 
för psykisk och/eller fysisk misshandel. 
 
Sverigedemokraterna har sedan partiet fick representation i 
utskottet från start haft en tydlig inställning att brott mot 
barn ska polisanmälas. Det handlar ytterst om samhällets 
trovärdighet att göra vad man kan för att motverka brott och 
se de mest utsatta i vårt samhälle, våra barn och unga. 
 
  
 
Med anledning av det ovan anförda önskar jag ställa följande 
fråga till socialnämndens ordförande:  
 
Varför har Socialdemokraterna intagit en restriktiv linje vad 
gäller polisanmälan av föräldrar/ vårdnadshavares våld mot 
barn? 
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